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Herning, den 5. januar 2017 
 
 
 
 

SKOLEBESTYRELSEN 

Beslutningsreferat 

 
 
for mødet den 19. december 2016 
 
Mødetidspunkt: Kl. 18.00   
     
Sted:   Konferencelokalet  
 
Afbud:   Mette Jess, Heidi Nymark  
 
Fraværende:  
 
 
 
 

Punkter 

 
 
1861 Orientering siden sidst 
 a) Formanden 
 b) Skole og Forældre 
 c) Eleverne 
 d) Skolen, herunder nyt fra Børne- og Familieudvalget 
 e) Samrådet 
 
 Bemærkninger: 
 Skole og Forældre, eleverne, skolen og samrådet gav meddelelser. 
 
 Beslutning: 
 Ingen.  
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1862 Kvalitetsrapporten - midtvejsevaluering 
Orientering. 
  
Bemærkninger: 

 Ingen.  
 
 Beslutning: 
 Bestyrelsen tager midtvejsevalueringen til efterretning. 
 
 
 
 
 
1863  Kvalitetsrapporten – nye indsatsområder 
 Orientering.  
 
 Bemærkninger: 

Der skal ikke laves kvalitetsrapport i år, men Vestervangskolen er 
sammen med nogle andre skoler blevet bedt om at indgå i et pilot-
projekt om at udvikle en ny og mere simpel kvalitetsrapport. Derfor 
vil Vestervangskolen udvælge de samme mål som i den nuværende 
kvalitetsrapport.  

 
 Beslutning: 
 Ingen.  
 
 
 
 
 
1864 Skolebestyrelsens seminar - program 
 Beslutning.  
 
 Bemærkninger: 
 Der arbejdes med antimobbestrategien.  
 Der blev udleveret endeligt forslag til program.  
 
 Beslutning: 
 Bestyrelsen besluttede programmet.  
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1865 Besøg af skolechef Bo Meldgaard 
 Punkter til hertil:  
 

a) Vestervangskolens arbejde med inklusionsstrategien 
b) Vestervangskolens arbejde med Åben Skole 
c) Skolebestyrelsens punkt 
 
Dialog. 
 

 Bemærkninger: 
Bestyrelsen fortalte om arbejdet med inklusionsstrategien. Arbejdet 
med Åben Skole kunne på grund af sygdom ikke gennemgås, men 
er fra Samrådet allerede kendt.  
 
Under skolebestyrelsens punkt blev arbejdet med principper og til-
synsforpligtelsen drøftet.  

 
 Beslutning: 
 Ingen.  
  
 
 
 
1866 Verserende sager 
 Ingen. 
 
 Bemærkninger: 
 
 Beslutning: 
 
 
 
 
1867 Næste møde  
 
 Bemærkninger: 
 
 Beslutning: 

Godkendelse af både overordnet budget 2017 og undervisningsmid-
delbudget 2017 sættes på dagsordenen.  

 
 
 
 
1868 Eventuelt 
 
 Bemærkninger: 

- Uddeling af julekort til bestyrelsen 
- Der blev spurgt, om der er lavet en tilbagemelding til den foræl-

der, som havde henvendt sig om trivselsambassadørerne.  
 
 
 
Underskrift: 
 
 


